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Zpráva o činnosti Místní komise Štěpnice  
za II. pololetí 2011 

___________________________________________________________________ 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
     Ve II. pololetí 2011 se uskutečnilo 5 zasedání komise.  
 

 
Člen komise 

12.09. 10.10. 24.10. 07.11. 12.12. Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Mgr. Marie 
Martykánová 

A A A A A 5 0 0 

Jitka Víchová O O A A O 2 3 0 

Věra Benešová A A A A A 5 0 0 

PhDr. Milan Brázda A A A A A 5 0 0 

Mgr. Lukáš Čoupek O A A A A 4 1 0 

Marek Dobeš A A O O A 3 2 0 

Vladimír Dostálek A O A O A 3 2 0 

Pavel Drlík A A A A A 5 0 0 

Ing. Jaroslav Plachý O O O O A 1 4 0 

Josef Stodůlka A A O A O 3 2 0 

Martina Hadašová A A A A A 5 0 0 

 
  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
   
Přehled přijatých usnesení: 
 
• Usnesení 9/2011 ze dne 10.10.2011 :  

MK Štěpnice po projednání vzala na vědomí investiční akce týkající se území 
sídliště Štěpnice a Mojmír zařazené v zásobníku investičních akcí na období 2012 
– 2017 s těmito připomínkami a podněty: 

 
1. Strat UH 4 – Požadavky místních komisí – proč není v rozpočtu plánováno už pro 

rok 2012 
 
2. OŽP 3 - Výstavba sportovního dětského hřiště ve Štěpnicích – MK navrhuje 

doplnit tento požadavek o úpravu asfaltové plochy za domem č.p. 1113, již 
existuje příslib soukromého investora vybudovat na tomto hřišti umělý povrch 
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3.  SMM 10 -  Rekonstrukce objektu č.p. 1156, resp. SMM 11 – Rekonstrukce 
objektu č.p. 1188  - proč jsou rekonstrukce plánovány až na rok 2017, havarijní 
stav 

 
4. OD 5 – Rekonstrukce ul. Jana Žižky – podnět pro SMM – do plánu akcí na rok 

2014 zařadit opravu dvora a přilehlých skladů za domem č.p. 760 
 
5. OŠS 16 – ZŠ Za Alejí – rekonstrukce izolace, obkladů a odpadů ve školní kuchyni 

– s ohledem na  havarijní stav navrhuje MK Štěpnice investici realizovat dříve 
 
6. Lávka přes řeku Moravu u čistírny odpadních vod – proč není realizace navržena 

v zásobníku pro období 2012 - 2017 
 
• Usnesení č. 10/2011 ze dne 24.10.2011: 

MK Štěpnice po projednání bere na vědomí návrh zásobníku investičních akcí pro 
období 2012 – 2017, pravidla pro tvorbu rozpočtu a pravidla pro místní komise 
pro použití finančních prostředků. 
 
 

Přehled projednaných záležitostí: 
 
MK Štěpnice pravidelně předává odborům MěÚ podněty a připomínky: 
 
1/7/11 – průběžně čistit kontejnery na odpad na sídlištích Štěpnice a Mojmír – 
Odpověď OŽP: Čištění se neprovádí. Kontejnery ve Štěpnicích jsou stejné jako jinde. 
Byla provedena vizuální kontrola a nebyly shledány nedostatky a rozdíly ve srovnání 
s jinými městskými částmi. 
 
2/7/11 – umístění směrovky Masáro v zeleném ostrůvku křižovatky u Domova 
důchodců – dotaz, zda je umístění směrovky povoleno   
Odpověď OŽP: Nebylo s nikým konzultováno, není v kompetenci OŽP. 
Odpověď OD  Přestože je tento dotaz směřován na odbor životního prostředí 
sdělujeme, že se nejedná o dopravní značení (parametry ani příslušným povolením). 
Z hlediska bezpečnosti a účelnosti nepovažujeme osazení informační tabulky 
v dotčeném místě za vhodné a přikláníme se k jejímu odstranění. 
 
3/7/11 – pravidla pro umisťování vývěsek (informačních skříněk) na veřejném 
prostranství – zda jsou zpracována – dotaz SMM – zůstává ve sledování 
 
4/7/11 – dopis p. Jozefa Holokáče – žádost o pravidelnou údržbu asfaltových ploch 
za bloky 1 a 2, úklid kolem pískoviště u NS 
Závěr: MK Štěpnice doporučuje, aby dětská hřiště a asfaltové plochy byly častěji 
kontrolovány a udržovány.  
Dále navrhuje, zda by čištění asfaltových ploch mohly provádět osoby vykonávající 
veřejnou službu.  
Odpověď KST  - pí Tománková přislíbila průběžné čištění těchto ploch s ohledem na 
počasí a naléhavost dalších požadavků směřujících na veřejnou službu. 
Odpověď OŽP: Jsou ve špatném stavu. Asfaltová plocha za blokem č. 1 je navržena 
ke zrušení, plocha za blokem č. 2 bude podle finančních možností odboru opravena, 
připravuje se PD. 
 
5/7/11 – posunout dále od sebe květináče zabraňují průjezd aut v ulici Za Alejí 
(nemohou projet kočárky pro dvojčata) – podnět pro OD - splněno 
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6/7/11 – protipovodňová opatření sídliště Štěpnice – v jakém rozsahu jsou pro 
sídliště Štěpnice jsou plánována?  
Odpověď OŽP: Pomístně se budou stavět betonové zídky a navyšovat hráz, dojde ke 
kácení některých stromů. 
 
1/8/11 – lávka přes řeku Olšavu (u Letu) – kdo je vlastníkem, špatný stav   
Odpověď OD: Nejedná se o stavbu ve vlastnictví a správě města Uh. Hradiště. 
Stavba se nenachází ani na katastru našeho města.  Vlastnictví lávky není dořešeno 
díky složité majetkoprávní situaci. Lávka byla vybudována společností LET, 
majetkově ale nepřešla na nástupce této společnosti. Dle dostupných informací 
město Kunovice zajistilo v minulosti výměnu poškozených desek, aby byla lávka 
schůdná. Vzhledem k celkovému stavu lávky, jejím nevyhovujícím parametrům 
(zejména šířkovým) a nedořešeným majetkoprávním vztahům, které omezují 
zejména opravy a údržbu lávky, je snahou města Uh. Hradiště potřebu této lávky 
v budoucnu eliminovat a využít pro přechod Olšavy stávající most, ke kterému by 
měla být dovedena stezka navazující na stezku v Kunovském lese (již je zpracována 
projektová dokumentace).      
 
2/8/11 – úpravy stezek na březích  řeky Moravy – jak dopadlo jednání s Povodím 
Moravy  
Odpověď OŽP: Stezky oficiálně neexistují. V rámci realizace protipovodňových 
opatření budou koruny hrází řešeny záhozem kamennou drtí. 
Odpověď OD: V současné době nejsou jakékoli úpravy zaužívaných stezek na hrázi 
řeky vhodné. Povodí Moravy již dokončuje projektovou dokumentaci rozsáhlých 
protipovodňových úprav, které se dotknou také levobřežní hráze řeky Moravy 
v našem městě. Jejich realizace se předpokládá v příštím roce. Dle projektové 
dokumentace protipovodňových úprav je také uvedení koruny hráze do schůdného 
stavu navezením vrstvy kameniva. O plnohodnotném zpevnění koruny hráze – 
vybudování stezky např. s asfaltovým povrchem, vlastník hráze neuvažuje. 
 
3/8/11 – prořezání stromu (před vchodem) a keře v křižovatce (brání ve výhledu) 
u domu Revoluční č.p. 728, zasahují do chodníku  
Odpověď OŽP: Uvedený strom (cypřiš), není možné seřezat bez jeho poškození, 
nebude se provádět. Seřezání keře bude provedeno v mimovegetačním období od 
1.11.2011 do 31.3.2012. 
 
4/8/11 – zpomalovací prvek v křižovatce ul. Revoluční a Husova – zda bude 
realizováno  
Odpověď OD: Realizace uvedeného prvku není díky omezeným finančním 
možnostem zapracována v letošním rozpočtu ani v návrhu na příští rok. Odbor 
dopravy zajistí jeho zařazení do zásobníku plánovaných dopravních akcí. V případě, 
že bude v rozpočtu na rok 2012 schválena finanční částka pro místní 
komise, může místní komise Štěpnice zvážit možnost realizace tohoto 
bezpečnostního prvku z finančních prostředků, které bude mít k dispozici.   
 
5/8/11 – vyčištění sousoší před zdravotním střediskem ve Štěpnicích (viz obr. 3) – 
autor Stanislav Mikuláštík, 1976, umělý kámen - podnět APR – zůstává ve sledování 
 
6/8/11 – oprava chodníku před MŠ Husova  
Odpověď OD:  Oprava sjezdu (chodníku) do areálu mateřské školy na ul. Husova 
byla již s odborem dopravy opakovaně řešena. Tak jako v minulosti, není možné k 
opravě poškozeného sjezdu (včetně chodníku) sdělit jiné stanovisko, než že tato 
oprava odboru dopravy, jako správci místních komunikací nepřísluší. Dle § 14 odst. 2 
písmene a) zákona č. 13/1997 Sb. o pozemních komunikacích v platném znění, není 
sjezd k nemovitosti součástí ani příslušenstvím místní komunikace. Podle § 12 odst. 
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6 vyhlášky č. 104/1997 Sb., kterou se uvedený zákon provádí zajišťuje řádnou 
údržbu celého připojení jeho vlastník.  Odbor dopravy tedy vyzve k opravě sjezdu 
příslušného  správce školního zařízení.  
 
1/10/11 – žádost odboru SMM o zmapování umístění reklam, výlepových ploch, 
skříněk a reklamních stojanů na sídlištích Štěpnice a Mojmír 
Závěr: MK Štěpnice předala odboru SMM fotodokumentaci vč. písemného upřesnění 
polohy těchto míst. 
 
3/10/11 – žádost o informování obyvatel Štěpnic a Mojmíru o konání veřejných 
projednání (např. vylepením plakátu v prodejně Albert)  
Odpověď APR - nejedná o oficiální výlepovou plochu, ale odbor APR se pokusí pro 
příště zajistit. 
 
4/10/11 – oprava zadní vstupní brány na hřiště u  ZŠ Za Alejí – dle sdělení Mgr. 
Brokla, ředitele ZŠ Za Alejí, jsou opravy plotu prováděny průběžně, ale stejně 
pravidelně je plot opětovně zničen 
 
5/10/11 – orientační plán sídliště Štěpnice – původní orientační plán byl z důvodu 
značného poškození odvezen, MK žádá o instalaci nového orientačního plánu – 
Odpověď APR – odbor přislíbil realizaci z rozpočtu roku 2012  
 
Územní studie Revitalizace veřejného prostoru sídliště Štěpnice  
 
Jednání se zúčastnili zástupci odboru APR Ing. arch. Aleš Holý a Ing. Pavel Šupka. 
Po představení návrhu územní studie (dle sdělení Ing. arch. Holého není studie 
dopracovaná, další práce na ní jsou pozastaveny, územní studii je  potřeba projednat 
s obyvateli sídliště) byly členům komise položeny dotazy k vyjádření: 
1. Podporuje MK Štěpnice navrhovanou variantu zklidnění provozu po obvodu 

sídliště? 
2. Má město zahájit práce na strategii výstavby parkovacího domu? 
3. Projednání studie s obyvateli sídliště – buď formou veřejného projednání nebo po 

určitých částech s obyvateli menších celků, které jsou ve studii nazvány okrsky? 
Závěr: 
MK Štěpnice očekává pokračování v dalších fázích studie, aby zahrnovala komplexní 
revitalizaci ve všech souvislostech (nejen dopravu a parkování, ale také vybraná 
menší místa pro pohybové aktivity – zachování a úpravy některých stávajících hřišť 
mezi bloky) a dopracování o dosud chybějící části sídliště – např. zahrádkářská 
kolonie. 
Tajemnice MK Štěpnice rozešle členům územní studii Uh. Hradiště – Štěpnice 
revitalizace veřejného prostoru sídliště, MK Štěpnice se k projednání vrátí na 
zasedání dne 13.02.2012, na které budou znovu přizváni zástupci odboru APR 
a také zástupci OD k představení zpracovaného generelu cyklodopravy. 
 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem 
opatření 
Nebyly uloženy žádné úkoly. 

IV. Doporučení a návrhy komise 
Uvedeno v bodě II zprávy.  
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V.  Plán práce na I. pololetí 2012 
Komise se ve I. pololetí 2012 bude scházet 1x za měsíc následovně: 
 
16.01.2012 návštěva ZŠ Za Alejí 
13.02.2012 
12.03.2012 výchozí jednání 
16.04.2012 
14.05.2012 
18.06.2012 výchozí jednání 

 
 
V Uh. Hradišti dne 20.01.2012 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Marie Martykánová 
předsedkyně Místní komise Štěpnice 

 
 
Zpracovala: Martina Hadašová 
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